

Onboard Bar



Gültig auf allen Langstreckenflügen.
Valid on all long-haul flights.



2 Tasty 13,50 € Sparen Sie bis zu/Save up to 10 %*

BECK'S & Rot- oder Weißwein oder SCAVI & RAY Prosecco DOC Frizzante mit Pringles oder Popcorn

BECK'S & red or white wine or SCAVI & RAY Prosecco DOC Frizzante with Pringles or popcorn

Sunshine-Deal 10,00 € Sparen Sie/Save 9 %

MOTH Mojito oder/or BE Piña Colada mit/with Sunshine Cashews



Movie-Snack Sparen Sie/Save 10 %

Doritos Nachos mit/with Salsa & BECK'S **9,00 €** oder/or

SCAVI & RAY Prosecco DOC Frizzante **12,50 €**

Snack-Attack 4,50 € Sparen Sie bis zu/Save up to 25 %*

2 Snacks bis 3 €

2 snacks up to 3 €

Lasst uns feiern Let's celebrate



Premieren
Premieres

-10 %

01.11.2024–30.11.2024

auf/on MOTH Mojito
oder/or BE Piña Colada



Frohe Festtage
Season's Greetings

-10 %

20.12.2024–10.01.2025

auf/on Lemon Spritz, Aperol Spritz
oder/or SCAVI & RAY Prosecco
DOC Frizzante



Frohe Ostern
Happy Easter

-20 %

01.04.2025–30.04.2025

auf/on m&m's Peanut
oder/or Snickers

*Abhängig von den gewählten Produkten./Depending on the products chosen.

Die Abgabe von Spirituosen ist nur an Erwachsene über 18 Jahre gestattet. Die Abgabe von anderen alkoholischen Getränken an Jugendliche ist ohne Begleitung der personensorgeberechtigten Person erst im Alter von 16 Jahren gestattet.

The sale of spirits is only permitted to adults over the age of 18. The sale of other alcoholic beverages to adolescents without the accompaniment of a person with parental authority is only permitted from the age of 16.



Bier und Spirituosen Beer and spirits

MOTH Mojito



MOTH: Mix of total Happiness. Gefühlvoll, saftig, bittersüß. Es passt zu frischer Küche und möchte die wilde Seite in dir sehen. Cha-Cha-Cha? Ein sommerlicher Mix aus frischer Minze, saftiger Limette und weißem Rum.

MOTH: mix of total happiness. Soulful, juicy, bittersweet. Goes with fresh cuisine and wants to see your wild side. Cha-cha-cha? An indulgence with flavors from fresh mint, juicy hits of lime and white rum.

200 ml

7,99 € 39,95 €/l

BE Piña Colada



BE: Faulenzen an einem weißen Sandstrand, umgeben von Palmen und dem Rauschen der Wellen, die an die Küste plätschern. Ein erfrischender Cocktail aus weißem Rum, Ananassaft, Limettensaft und Kokoswasser.

BE: chill out on a white sandy beach, surrounded by palm trees and the sound of waves lapping the shore. A refreshing cocktail with white rum, pineapple juice, lime juice and coconut water.

200 ml

7,99 € 39,95 €/l



Sundowner-Deal

Spirituose und GOLDBERG Tonic oder GOLDBERG Ginger Ale Spirit and GOLDBERG Tonic or GOLDBERG Ginger Ale

9,00 € Sparen Sie/Save 0,48 €

Tegernsee Helles Pale Lager

Typisches bayerisches helles Vollbier, gebraut nach der Tradition des Benediktinerklosters Tegernsee

Typical Bavarian pale full beer, brewed according to the tradition of the Benedictine monastery of Tegernsee

330 ml

4,49 € 13,61 €/l



GOLDBERG Tonic Water

150 ml

2,99 € 19,93 €/l



GOLDBERG Ginger Ale

150 ml

2,99 € 19,93 €/l



Spirituosen Spirits

Gordon's Gin, Johnnie Walker Red Label Whisky, Smirnoff Vodka, BACARDÍ Carta Blanca Rum

50 ml

je/each **6,49 €** 129,80 €/l



BECK'S

Pils Lager

330 ml

3,99 € 12,09 €/l



Schaumwein Sparkling wine



Genießen Sie den Moment. Savor the moment.

Lehnen Sie sich zurück und genießen Sie Ihre Lieblingsnacks und -drinks aus unserer Onboard Bar.

Kick back and relax with your favorite snacks and drinks from our Onboard Bar.

SCAVI & RAY Prosecco DOC Frizzante

Italienischer Perlwein aus der weißen Glera-Traube

Italian semi-sparkling wine made from the white Glera grape

200 ml
7,99 € 39,95 €/l



Aperol Spritz

Original italienischer Aperitif-Klassiker mit fruchtig-bitterem Geschmack

Original Italian aperitif classic with a fruity, bitter flavor

200 ml
7,99 € 39,95 €/l



B Lemon Spritz

Erfrischender italienischer Aperitivo aus Prosecco, sizilianischen Zitronen und einem Hauch von Minze

Refreshing Italian cocktail made with sparkling wine, Sicilian lemons and a hint of mint

250 ml
7,99 € 31,96 €/l



**Strandgut
Roséweinschorle**
Rosé wine spritzer

Spritzig erfrischende
Roséweinschorle mit
fruchtigen Noten

Sparkling and refreshing rosé
wine spritzer with fruity notes

275 ml
4,99 € 18,15 €/l



**Lergemüller
Grauer Burgunder**
White wine

Deutscher Gutswein aus
der Pfalz

German white wine from a
wine-growing estate in the
Palatinate region

187 ml
7,99 € 42,73 €/l



**Collina del Sole
Merlot Trevenezie
IGT**
Red wine

Vollmundiger Merlot mit
fruchtigen Noten aus Venetien

Full-bodied Merlot with fruity
notes from the Veneto region

187 ml
7,99 € 42,73 €/l



Snacks

Doritos Nachos to fly

Sweet-Chili-Pepper-Nachos und Salsa in einer praktischen Box für unterwegs

Sweet Chilli Pepper nachos and salsa in a box for to go

99 g
5,99 € 60,51 €/kg

Salgot Fuet-Sticks

Fein gewürzte, luftgetrocknete Fuet-Salamis (50 g), serviert mit Grissinisticks (25 g)

Finely spiced air-dried Fuet salamis (50 g), served with crispy breadsticks (25 g)

75 g
4,99 € 66,53 €/kg 

Süßkartoffel-Chips

Sweet potato chips

30 g
3,49 € 116,33 €/kg

Popcorn sweet and salty

Süß oder salzig? In dieser Tüte finden Sie den perfekten Mix aus beiden Sorten

Sweet or salty? In this bag you will find the perfect mix of both flavors

22 g
2,49 € 113,18 €/kg

m&m's Peanut

45 g
2,49 € 55,33 €/kg

Snickers

50 g
2,49 € 49,80 €/kg

Pringles Original

40 g
2,99 € 74,75 €/kg

Nissin Miso-Nudeln

Miso noodles

Klassische japanische Suppe, vegetarisch, mit reichhaltiger Miso-Paste und ausgewähltem Gemüse

Classic Japanese soup, vegetarian, with rich miso paste and selected vegetables

67 g
4,99 € 74,48 €/kg 

Genießen und Gutes tun!

Enjoy and do good!

Weniger Reisen, lokaler Support und einzigartige Frische: in Mosambik verarbeitet, verpackt und direkt verschifft.

Less travel, local support and unique freshness: processed and packed in Mozambique, then directly shipped.



Sunshine Cashews

30 g
2,99 € 99,67 €/kg



WITH THE PURCHASE OF THESE CASHEWS, YOU ARE SUPPORTING TOGETHER WITH DISCOVER AIRLINES.



COMMUNITY CARE



JOB CREATION



WIDOW/ORPHAN SUPPORT



WE TREAT CASHEWS WITH KINDNESS



IN COOPERATION WITH SNACKBOXTOGO



ON BOARD REFRESHMENT

ORIGINAL GOLDBERG AVIATOR EDITION

FIRST CHOICE FILLER

SCAN ME



GOLDBERGSODAS | WWW.GOLDBERG-SONS.COM



Geschäftsbedingungen Terms and conditions

Zahlungsmöglichkeiten

Der Verkauf an Bord erfolgt im Namen und auf Rechnung der Retail in Motion Europe GmbH, Albin-Köbis-Straße 6, 51147 Köln, Deutschland, Geschäftsführer: Maria Elizabeth Nunes Repolho da Silva und John Moriarty, HRB 279963 (Amtsgericht München). Die Retoure erfolgt ausschließlich über die Retail in Motion Europe GmbH. Bitte haben Sie Verständnis, dass wir an Bord ausschließlich Karten- und kontaktlose Zahlungen mit den unten angegebenen Zahlungsmitteln bis maximal 350 Euro pro Passagier akzeptieren. Bei Kreditkartenzahlungen von über 50 Euro bitten wir Sie, sich mit einem amtlichen Lichtbildausweis auszuweisen. Alle Preise sind inkl. gesetzlich geschuldeter Mehrwertsteuer. Sie können Ihren Kaufbeleg nach dem Flug auf dem folgenden Portal abrufen/herunterladen: www.rim-ereceipt-discover.com.

Service

Die Artikel können von den Abbildungen abweichen. Wir bitten um Verständnis, dass wir u. U. nicht alle Artikel vorrätig haben. An Bord dürfen nur alkoholische Getränke konsumiert werden, die Sie im Bordverkauf erworben haben. Informationen zu Allergenen erhalten Sie von Ihrem Kabinenpersonal. Die Crew ist angewiesen, Verpackungen des Bordverkaufsortiments nicht zu öffnen. Zur Wahrung Ihrer gesetzlichen Ansprüche wenden Sie sich bitte unter Vorlage Ihres Kaufbelegs an folgende Adresse: Retail in Motion Europe GmbH, Abteilung Bordverkauf, Albin-Köbis-Straße 6, 51147 Köln, E-Mail: bordshop@retailinmotion.com. Die Ihnen gesetzlich zustehenden Gewährleistungsrechte bleiben hiervon unberührt.

Datenschutz

Verantwortlich für die Datenverarbeitung ist die Retail in Motion Europe GmbH, Albin-Köbis-Straße 6, 51147 Köln, Deutschland. Im Rahmen eines Bordverkaufs verarbeiten wir Ihre personenbezogenen Daten (Verkaufsdaten, Flugdaten und Zahlungsdaten) und übermitteln diese zur Abwicklung Ihrer Bestellung an unsere Zahlungs- und IT-Dienstleister. Rechtsgrundlage für die Datenverarbeitung ist Art. 6 Abs. 1 Satz 1 b) DSGVO (Vertragserfüllung). Eine Datenverarbeitung oder Datenweitergabe für andere Zwecke findet nicht statt. Die Daten werden entsprechend den gesetzlichen Aufbewahrungspflichten für eine Dauer von zehn Jahren aufbewahrt. Entsprechend den gesetzlichen Vorschriften haben Sie Recht auf Auskunft, Berichtigung, Löschung, Einschränkung der Verarbeitung sowie Recht auf Widerspruch und Datenübertragbarkeit sowie ein Beschwerderecht bei der zuständigen Aufsichtsbehörde (Art. 12-23, 77 DSGVO).

Für Fragen zum Thema Datenschutz können Sie einen Datenschutzbeauftragten per E-Mail unter dpc-germany@retailinmotion.com oder datenschutz@lsg-group.com oder postalisch unter Retail in Motion Europe GmbH, Datenschutzbeauftragte(r), Albin-Köbis-Straße 6, 51147 Köln, Deutschland, erreichen.

Payment options

On-board sales are made on behalf of and for the account of Retail in Motion Europe GmbH, Albin-Köbis-Straße 6, 51147 Cologne, Germany, managing director: Maria Elizabeth Nunes Repolho da Silva and John Moriarty, commercial register number 279963 (district court of Munich). Returns are made through Retail in Motion Europe GmbH. Please note that we only accept card and contactless payments of up to 350 euros per passenger for the payment methods listed below. For credit card payments over 50 euros, a government-issued photo ID is required. All prices include legally owed VAT. You can also download your receipt on our portal after the flight: www.rim-ereceipt-discover.com.

Service

Actual products may vary from the illustrations. We apologize if some products are not available. Only alcoholic drinks that have been purchased on board may be consumed on board. For information about allergens, please ask your cabin crew. The cabin crew has been instructed not to open the sealed packaging of products offered for sale on board. To assert your consumer rights, please contact the following with your receipt: Retail in Motion Europe GmbH, Inflight Sales Department, Albin-Köbis-Straße 6, 51147 Cologne, Germany, e-mail: bordshop@retailinmotion.com. Your statutory warranty rights are unaffected.

Data protection

The data controller is Retail in Motion Europe GmbH, Albin-Köbis-Straße 6, 51147 Cologne, Germany. In the context of on-board sales, we process your personal data (sales data, flight data and payment data) and transmit it to our payment and IT service provider for the purpose of processing your order. Art. 6(1b) GDPR (performance of contract) forms the legal basis for data processing. No data is processed or shared for other purposes. Data is stored for a period of ten years in accordance with the statutory retention obligations. By law, you have the right to disclosure, the right to rectification, the right to erasure, the right to restriction of processing, the right to object to processing, the right to data portability and the right to lodge a complaint with the responsible supervisory authority (art. 12-23, 77 GDPR). If you have any questions about data protection, please contact us by e-mail at dpc-germany@retailinmotion.com or datenschutz@lsg-group.com or by post at Retail in Motion Europe GmbH, Data Protection Officer, Albin-Köbis-Straße 6, 51147 Cologne, Germany.



MINI BAG MAXIMUM TASTE



TWO FLAVOURS IN THE MIX:
SWEET & SALT

JIMMY'S Popcorn is the real thing you know from the cinema.
It's the perfect snack for intense enjoyment. During your favourite film
or series, an evening on the couch or... high up in the sky!

Simply irresistible!

www.jimmys.eu



why wait?

Start your vacation with a
be. pina colada; sit back, relax
and enjoy a **moment to be.**

be pina colada is a nitro-infused
symphony of premium rum, coconut,
and pineapple. Not just a cocktail, it's
a crafted masterpiece for enthusiasts
seeking extraordinary taste. With a smooth
mouthfeel, it's a refined escape.



find time to **be.**

becocktails.com @be.luxurycocktails